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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI saziv  

Prolećno zasedanje   

 

Komisija za zdravstvo, rad i socijalna pitanja 

Sednica br.  20 

Zgrada Skupštine, sala N - 302 

Priština, 4 jul 2018, u 10:00 časova  

 

 

Z A P I S N I K  

 

Sednici su učestvovali : Besa Baftiu, Enver Hoti, Miljana Nikolić, Fatmire Mulhaxha- Kollçaku, 

Haxhi Avdyli, Flora Brovina, Time Kadrijaj i Drita Millaku.   

 

Odsustvovali su : Naser Rugova, Bekim Haxhiu i Fikrim Damka. 

 

Ostali učesnici : Artan Murati i Gentian Berbati- KDI i mediji. 

 

 

Sednicom je predsedavala , Besa Baftiu, predsednica Komisije .  

 

 

D N E V N I    R E D : 

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Razmatranje N/zakona o krvi i krvnim sastojcima ; 

3. Razmatranje N/zakona o socijalnim preduzećima; 

4. Razno. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

2. Razmatranje N/zakona o krvi i krvnim sastojcima  

 

Predsednica je istakla da ovaj N/zakona je prošao kroz sve predviđene faze pravilnikom i nakon 

ove sednice procesiraće se na usvajanje Skupštini. Od glavnih komisija nema nijednu primedbu , 

imamo samo zahtev zdravstvenog inspektorata da u amandmanu 48.  se povuče reč koju smo 

izbrisali „lekar“ i da ostane kao u N/zakona.  Ovo se zahteva sa razlogom, jer nema dovoljnog 

kadra specijalista transfuzije, tako da inspektor može biti opšti lekar.   
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Nakon diskusije Komisija se složila da amandman 48. se izmeni i reč „lekar“ se izbriše iz 

amandmana i da ostane kao u N/zakona.  

 

Komisija za zdravstvo, rad i socijalna pitanja jednoglasno je usvojila završni izveštaj o N/zakona 

o krvi i krvnim sastojcima i isti je procesirala Skupštini na usvajanje.  

 

 

3. Razmatranje N/zakona o socijalnim preduzećima 

 

 

Predsednica:  radna grupa je  dugo radila na ovom N/zakona i završila je amandmane. 

Prezentujem vam amandmane radne grupe:  

 

  

 

 

Predsednica: Nakon usvajanja amandmana, procesiraćemo stalnim komisijama i zahtevaćemo da 

se i oni u što kraćem roku završe, i verujemo da će se u toku ove sesije i ovaj N/zakona usvojiti.  

 

Haxhi Avdyli: Ovaj zakon je veoma važan  trebamo biti pažljivi da se sprovodi u toku 

sprovođenja. Znači, treba pronaći mehanizme sprovođenja. Mi smo u toku posete Albaniji  videli 

da tamo zakon nije sproveden zbog nedostatka mehanizama sprovođenja. Ako država ne podržava 

finansijski socijalna preduzeća i ako ne postoje kampanja informisanja o tome šta su socijalna 

preduzeća , ne verujem da ćemo bit uspešni.   

 

Predsednica: slažem se da ima mnogih usvojenih zakona U Skupštine o kojima građani nisu 

informisani . Vlada treba da ima kampanje informisanja o novim zakonima koji stupaju nas nagu. 

Mi, kao poslanici trebamo da damo naš doprinos ovim kampanjama informisanja.  

Imamo informacije da postoji donacija EZ-e od 2 miliona evra, koja će na početku pomoći ovom 

preduzeću.  

 

Fatmire Mulhaxha – Kollçaku: Verujemo da će ovaj zakon pomoći i favorizovati ugrožene 

grupe. Znamo da mnogi građani nisu aktivni u traženju posla, posebno u prijavljivanju  kao 

nezaposleni, tako da kampanja podizanja svesti treba da obuhvati i podizanje svesti nezaposlenih 

da se prijavljuju kao nezaposleni.  

 

Flora Brovina: Zakon je bio težak za usvajanje, verujem da i na osnovu razmene iskustava i sa 

ostalima smo usvojili i još brže ovaj zakon u odnosu na region. Sada zavisi od Vlade koliko ćemo 

izgraditi mehanizme za sprovođenje ovog Zakona počev od inkubatora i ostalih potrebnih 

mehanizama. Skupština ima za zadatak da monitoriše sprovođenje zakona, tako da ćemo obaviti 

monitorisanje ovog zakona.    

 

Enver Hoti: Treba pozdraviti Vladu na sponzorisanju ovog zakona. Mi smo posvećeno radili na 

ovom zakonu, sada trebamo da pratimo sprovođenje istog.  Ne verujem da će ovaj zakon smanjiti 

veliku nezaposlenost, već smatra da trebamo više raditi na sprovođenju Zakona o radu. 

 

 

Nakon diskusija i čitanja amandmana, komisija je jednoglasno izglasala sve amandmane 

pojedinačno, i izglasala je izveštaj sa amandmanima, koji je procesirala stalnim komisijama.  
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3. Razno  
 

Predsednica: Pozivam vas da predstavite vaše zahteve za narednu sednicu.  

 

Flora Brovina: U vezi ove tačke smatram da na sastanku sa ministrom rada trebamo diskutovati 

u vezi Zakona o socijalnim šemama finansiran od države , koji ima mnoge žalbe od građana da je 

diskriminirajući, i ne daje mogućnost građanima da dobiju penziju.. 

Takođe, treba zahtevati od ministra da nas informiše o dohocima za decu .  

Zabrinjavajuća je činjenica odlaska lekara sa Kosova i u vezi toga trebamo da organizujemo 

okrugli sto na kome trebamo diskutovati o odlasku lekara sa Kosova.    

 

Predsednica: imamo mnogih pitanja koja treba adresirati  ministra za rad , ali i ministru 

zdravstva. 

 

Haxhi Avdyli: Mi trebamo da imamo strategiju o humanim resursima. U srednjoročnom okviru 

do 2020 godine nema povećanja zaposlenih u zdravstvu. 

 

Predsednica: kada ponovo razmatramo plan rada Komisije, planiraćemo i okrugle stolove i 

posete. Za narednu sednicu pozvaćemo ministar zdravstva i nakon toga ministra za rad.  

 

Hvala na učešću .   

 

 

Sednica je završena u 11:20. 

 

Izradilo:                                                                               Predsednica Komisije , 

Osoblje za podršku Komisiji .                                       

                                                                                                        Besa BAFTIU  

 

 

 

 

 


